



The Lord is the man.

(Your name)

IDENTITY CRISIS: CHOSEN TO BE LOVED

Pastor Buddy Owens June 14–15, 2025

"For he chose us in him before the creation of the world to be holy and blameless in his sight. In love he predestined us to be adopted as his sons through Jesus Christ, in accordance with his pleasure and will."

Ephesians 1:4-5 (NIV)

God chose you to In love, God gave you the ability to		
Sin made you	, but to God you are	

The Pearl of Great Price

"The kingdom of heaven is like treasure hidden in a field. When a man found it, he hid it again, and then in his joy went and sold all he had and bought that field. Again, the kingdom of heaven is like a merchant looking for fine pearls. When he found one of great value, he went away and sold everything he had and bought it."

Matthew 13:44-46 (NIV)

"The one who sowed the good seed is the Son of Man. The field is the world, and the good seed stands for the sons of the kingdom." Matthew 13:37-38 (NIV)

The world is the field.	
You are the pearl of great price.	

is the pearl of great price.

"We love him because he first loved us." 1 John 4:19 (NKJV)

"Can anything ever separate us from Christ's love? Does it mean He no longer loves us if we have trouble or calamity, or are persecuted, or hungry, or destitute, or in danger, or threatened with death? . . . No, despite all these things, overwhelming victory is ours through Christ, who loved us. And I am convinced that nothing can ever separate us from God's love. Neither death nor life, neither angels nor demons, neither our fears for today nor our worries about tomorrow—not even the powers of hell can separate us from God's love. No power in the sky above or in the earth below—indeed, nothing in all creation will ever be able to separate us from the love of God that is revealed in Christ Jesus our Lord."

"Can a mother forget the baby at her breast and have no compassion on the child she has borne? Though she may forget, I will not forget you! See, I have engraved you on the palms of my hands." Isaiah 49:15-16 (NIV)

"How great is the love the Father has lavished on us, that we should be called children of God! And that is what we are!"

1 John 3:1 (NIV)

Take your next steps!



1. love you 2. choose to love him back 3. worthless 4. priceless

Follow us @saddlebackhk

saddleback.hk





身分危機:蒙召被愛

歐巴迪牧師 2025年6月14-15日

「就如神從創立世界以前·在基督裏揀選了我們·使我們在他面前成為聖潔·無有瑕疵;又因愛我們·就按着自己意旨所喜悅的·預定我們藉着耶穌基督得兒子的名分。」 以弗所書 1:4-5 (和合本)

上帝揀選你來	_
在愛中,上帝給了你	的能力
「耶和華如此說:『你們是無價被賣的‧	也必無銀被贖。』」 以賽亞書 52:3 (和合本)
罪使你「」	・但對上帝來說・你是
「」的	
無價的珍珠	

「天國好像寶貝藏在地裏·人遇見了就把它藏起來·歡歡喜喜地去變賣一切所有的,買這塊地。天國又好像買賣人尋找好珠子·遇見一顆重價的珠子·就去變賣他一切所有的,買了這顆珠子。」 馬太福音 13:44-46 (和合本)

「那撒好種的就是人子·田地就是世界·好種就是天國之子。」 馬太福音 13:37-38 (和合本) 主耶穌就是那人

世界就是土地

你是無價的珍珠

是無價的珍珠

(你的名字)

「我們愛他,因為他先愛我們。」

約翰一書 4:19 (中文英王欽定本)

「有甚麼能使我們跟基督的愛分開呢?如果我們遇到困難、災難、迫害、飢餓、貧困、危險或死亡的威脅,難道就表示基督不再愛我們了嗎?...不,儘管有這一切的事,靠着愛我們的基督,我們就能大獲全勝!我深信,沒有甚麼能使我們跟上帝的愛分開。無論是死是生,是天使是鬼魔,是我們今天的恐懼,還是明天的憂慮,甚至是地獄的權勢,都不能使我們跟上帝的愛分開。無論天上還是地上的力量——實際上,沒有任何受造之物,能使我們跟上帝的愛分開,這愛已經通過我們的主基督耶穌顯明出來了。」

羅馬書 8:35-39 (新普及譯本)

「婦人焉能忘記她吃奶的嬰孩‧不憐恤她所生的兒子?即或有忘記的‧我卻不忘記你。看哪‧我將你銘刻在我掌上:你的牆垣常在我眼前。」

以賽亞書 49:15-16 (和合本)

「你看父賜給我們是何等的慈愛·使我們得稱為神的兒女!我們也真是他的兒女。」 約翰一書 3:1 (和合本)

踏出你的下一步!



1. 愛你 2. 選擇愛祂 3. 毫無價值 4. 無價

Follow us @saddlebackhk saddleback.hk